
Referat FAU-møte nr. 7 2024/2025 Østensjø skole 

 

Møtested: Østensjø Skole, Personalrommet 

Dato: Tirsdag 13. mai 

Tidspunkt: 18.00 – 19.30 

Møteleder: Eirik Nordby 

Referent: Elisabet Palerud 

 

Klasse Representant til 

stede 

Tilhører gruppe 

 

1A   

1B Kaja Lund Trafikk  

1C Elisabet Palerud SMU 

2A Marthe Aamodt 

Mikkelsen 

Trafikk 

2B   

2C Maria Bjerk Digital veileder 

3A Anja K. Merlid AKS 

3B Benjamin Carr Nettvett 

3C Ann-Christin 

Oveland 

Nettvett/SMU 

4A Randi Lunke Trafikk 

4B Kari Stokke Nilsen  

4C Kristoffer Slettholm Nettvett 

5A Linda Smedstad Trafikk 

5B Henrik K. Bøhler Trafikk 

5C Kathrine Tonstad  

6A   

6B Solfrid M. Midlang Natteravn 

6C Eirik Nordby Digital veileder 

7A   

7B   

7C Leiv Peter Løvold Trafikk 

 

 

 

 

 

 

 



Saksliste 

1. Godkjenning av innkalling og referat 

Spørsmål til forrige møtes referat: er det 5. trinn som skal få den ekstra timen med 

Barnevakten, og ikke 3. trinn? 

Det stemmer, det er 5. trinn. FAU-leder sjekker opp med rektor i morgen for å avklare og rette 

opp i dette.  

For øvrig godkjent.  

 

2. Informasjon fra skolen. 

a. Teqball-bord og ballbinge 

Teqball-bord er på plass. Gress i ballbinge er byttet ut.  

b. Oppfølging av problematikk med hærverk 

Knust glass for 40 000 kr i løpet av påsken. Det skal byttes til mer hærverksikkert glass + 

flombelysning med aktiveringssensor. Kameraovervåkning vurderes.  

c. El-sparkesykler i skolegården 

Det er observert flere som bruker el-sparkesykkel i skolegården. Skole ønsker å merke med 

rød sone og få selskapene som leier ut til å deaktivere for skolegården.  

 

3. Videre diskusjon i FAU om hvordan vi kan bidra i 100-årsmarkeringen elevrådet 

ønsker 

Skal FAU neste år jobbe mer aktivt mot hærverk?  

FAU-leder har sendt over noen ideer til elevrådet, har ikke hørt noe tilbake. Tenker at dette er 

noe som skolen bør «eie» og arrangere, dette FAU’et begynner å få knapt med tid til å bidra 

aktivt inn i dette. Skal det tilbys noen midler fra FAU ifm denne feiringen? Ikke fått noen 

henvendelser om dette fra elevråd/skole.  

 

4. Videre diskusjon i FAU om vi kan/skal gjøre noe i forbindelse med hærverket. 

Først og fremst skolens ansvar. Kan FAU og foreldre legge opp til å ha aktiviteter i 

skolegården på kveldstid – synliggjøre tilstedeværelse for å avskrekke folk fra å begå 

hærverk? Det er treningsgrupper, korpsøving etc her på noen kvelder. Vanskeligere å få gjort 

noe med når det for eksempel skjer i ferier og høytider når det ikke skjer noe her på kveldstid.  

Tanken er å natteravne her på torsdager, kan også få informasjon om bevegelsesmønstre til 

ungdommene. Skøyenåsen sin natteravngruppe har Østensjø skole på sin rute. Leder sjekker 

ut om skolen har mer info om når det skjer hærverk. Spille over til neste års FAU om hvorvidt 

det skal bidra mer aktivt inn når det gjelder å forebygge hærverk.  



Hver FAU-representant kan sende en melding til sin klasse og oppfordre foresatte til å ta turen 

innom skolen hvis de går kveldstur etc. for å vise voksentilstedeværelse.  

 

5. Kort informasjon fra gruppene 

a. Trafikkgruppa 

Ta en ny runde nå som det har blitt grønt for å se om det hemmer for sikt.  

Skolen er en hjertesone-skole. Skal man ha en gå/sykle til skolen-kampanje? Trafikkgruppa 

kan se over forslag fra i fjor, og evnt sende til skolen for å se om dette er noe de ønsker å stille 

seg bak.  

 

b. Nettvettgruppa 

Ikke noe nytt å melde.  

 

c. AKS-gruppa 

Møte med AKS-leder Christian i går.  

Status for mattilbudet, mange er fornøyde med at det er mat. Noen lurer på hva som har 

skjedd med frukt og melk på noen trinn, skyldes fravær i personalet. Det skal være frukt og 

melk-tilbud til alle. Smågreier rundt pålegg etc.  

Premiering på AKS. AKS opplever at premie på 2. trinn (Minecraft) for rydding var et fint og 

samlende tiltak. Lite skjerm ellers på AKS. 

Klubb og kurs: kan man få mer oversikt over kurstilbud i forkant slik at man kan forberede 

seg litt mer før påmelding? 

Veiledning av personalet for å takle ulike situasjoner som oppstår. For eksempel rollefordeling 

i utetiden.  

Informasjon: fint hvis AKS-leder sender ut fellesinformasjon som gjelder alle trinn slik at alle 

får lik informasjon.  

AKS for 5. trinn: ikke blitt drøftet så mye ennå på AKS.  

 

d. Digital veileder-gruppa 

Ikke noe nytt å melde.  

Er digital veileder sendt ut til alle foresatte? FAU-leder sjekker opp og sørger for at dette blir 

sendt ut i god tid før neste års skolestart.  

 

 



e. Natteravngruppa 

Det ligger til rette for at klasser og trinn framover skal gå natteravn.  

 

6. Diverse: 

a. Oppfølging av 17. Mai arbeidet 

Forhåpentligvis er alt i rute nå. Vi håper på godt oppmøte! 

Sjekke opp om all informasjon om arrangementet her på skolen ligger ute på skolens nettsider.  

 

b. Endring av møtetidspunkt for FAU-møte i Juni. 

Møtetidspunkt endret til kl 19.00.  

 

c. Førskoledagene 27. og 28. Mai på skolen 

FAU-eposten får mange henvendelser fra kommersielle selskaper, er det enighet om at FAU-

leder fortsetter å ignorere disse? Ja.  

 

Kommende møter: 

Juni: Uke 24 – Tirsdag 10. juni kl 19.00. 


